
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Protokół nr 53/2024 
 

LIII Posiedzenie w dniu 21 marca 2024  

Obrady rozpoczęto 21 marca 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:09 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Graj 

2. Małgorzata Grzyb 

3. Dorota Miśkiewicz 

4. Ewelina Stobiecka 

5. Agnieszka Szczypiór 

6. Małgorzata Szymonik 

7. Mirosław Zielonka 

Goście: 

1. Marta Morawiec – Podinspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej; 

2. Dariusz Nowak– Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej; 

3. Anita Zawierucha-Dobroś– Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej. 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości 

dokonała przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawiła proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Analiza zadań zleconych do realizacji jednostkom nie zaliczanym do sektora finansów 

publicznych. 

3. Informacja o podjętych przez Gminę działaniach zmierzających do pozyskania dochodów, 

m.in. pozyskane przez Gminę dotacje celowe. 

4. Analiza zaległości podatkowych oraz za gospodarkę odpadami, windykacja tych zaległości 

oraz informacja na temat udzielanych ulg i umorzeń w podatkach i opłatach gminnych za 

2023 r. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

2. Analiza zadań zleconych do realizacji jednostkom nie zaliczanym do sektora finansów 

publicznych. 

Podinspektor Marta Morawiec omówiła temat. Przedstawiła radnym szczegółowy wykaz zadań 

publicznych zleconych do realizacji w 2024 roku. Wspomniała, że 8 stycznia 2024 roku został 



ogłoszony konkurs ofert na realizacje zadań publicznych. W ramach konkursu można było 

złożyć oferty na zadania w zakresie: kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa 

narodowego, wspierania i upowszechniania kultury fizycznej oraz działalności wspomagającej 

rozwój wspólnot i społeczności lokalnych. W konkursie 6 organizacji złożyło 7 ofert na kwotę 

ok 300.000,00 zł. 

Radny Graj zwrócił uwagę na znaczną różnicę w kwocie przyznanej dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Ostrowach a sporo wyższą dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Miedźnie. 

Radna Stobiecka wyjaśniła, że kwoty są w wielu przypadkach za niskie i niestety środki nie są 

sprawiedliwie dzielone. 

Podinspektor Marta Morawiec wyjaśniła Radnym, że znacząco na przydział przyznawanych 

kwot wpływ ma fundusz sołecki. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

3. Informacja o podjętych przez Gminę działaniach zmierzających do pozyskania 

dochodów, m.in. pozyskane przez Gminę dotacje celowe. 

Podinspektor Marta Morawiec omówiła temat. Powiedziała, że od stycznia zostało złożonych 

6 wniosków. Po kolei przedstawiła wszystkie wnioski złożone o dofinansowanie w 2024 

roku. 

Radny Graj zadał pytanie odnośnie konkursu Marszałkowskiej Inicjatywy antysmogowej 

dotyczący zadanie wymiany źródła ciepła w budynku użyteczności publicznej przy ul. 

Filipowicza 5, jaka pompa ciepła zostanie zamontowana na terenie budynku. 

Podinspektor Marta Morawiec odpowiedziała, że w budynku Gminnego Ośrodka Kultury 

zostaną zainstalowane cztery pompy ciepła woda-powietrze. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

O godz. 14.27 Podinspektor Marta Morawiec opuściła posiedzenie Komisji. 

O godz. 14.30 Inspektor Anita Zawierucha- Dobroś dołączyła do posiedzenie Komisji. 

4. Analiza zaległości podatkowych oraz za gospodarkę odpadami, windykacja tych 

zaległości oraz informacja na temat udzielanych ulg i umorzeń w podatkach i opłatach 

gminnych za 2023 r. 

Radnym w aplikacji eSesja zostały udostępnione szczegółowe informacje na temat zaległości 

podatkowych oraz za gospodarkę odpadami, windykacja tych zaległości oraz informacja na 

temat udzielanych ulg i umorzeń w podatkach i opłatach gminnych za 2023 r. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji na wykonanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich, robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków w ramach otrzymanego dofinansowania z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

Podinspektor Marta Morawiec przedstawiła projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do głosowania nad zaopiniowaniem projektu 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji na wykonanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich, robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków w ramach otrzymanego dofinansowania z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Miedźno w 2024 roku. 

Inspektor Anita Zawierucha- Dobroś przedstawiła projekt uchwały. 

Radny Graj zadał pytanie czy w ubiegłym roku cała kwota przeznaczona na zadanie została 

zrealizowana. 

Inspektor Anita Zawierucha-Dobroś powiedziała, że Gmina niestety musiała przeznaczyć dużo 

więcej środków własnych na odłowienie zwierząt niż pierwotnie było zakładane. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do głosowania nad zaopiniowaniem 

projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Miedźno w 2024 

roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

O godz. 14.37 Inspektor Anita Zawierucha- Dobroś opuściła posiedzenie Komisji. 

O godz. 14.37 Inspektor Dariusz Nowak dołączył do posiedzenie Komisji. 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego gminy Miedźno. 

Inspektor Dariusz Nowak przedstawił projekt uchwały. 

Radny Graj zadał pytanie odnośnie tego jak będzie wyglądała realizacja dwóch uchwał 

podejmowanych na wcześniejszych Sesjach Rady Gminy odnośnie zagospodarowania 

przestrzennego na ulicy Wyzwolenia w Miedźnie. 

Inspektor Dariusz Nowak odpowiedział, że podejmując wyżej wymienioną uchwałę  

i rozmawiając z firmą która będzie wykonywała szczegółowe plany miejscowe 

zagospodarowania przestrzennego od razu uwzględnić technicznie te dwie wcześniejsze 

podjęte uchwały aby nie było rozbieżności. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do głosowania nad zaopiniowaniem 

projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 

gminy Miedźno.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 



Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Mirosław 

Zielonka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Graj 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Szymonik 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie własności 

nieruchomości gruntowej - działki nr 1984 w Ostrowach nad Okszą. 

Inspektor Dariusz Nowak przedstawił projekt uchwały. 

Radna Stobiecka zapytała czy prowadzone były już rozmowy z właścicielem działki obok tej 

która została zakupiona już na potrzeby stworzenia PSZOK aby móc ją zakupić i powiększyć 

teren Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych. 

Inspektor Nowak odpowiedział, że tak.    

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do głosowania nad zaopiniowaniem 

projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie własności 

nieruchomości gruntowej - działki nr 1984 w Ostrowach nad Okszą. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie własności 

nieruchomości gruntowej - działki nr 1986 i 1987 w Ostrowach nad Okszą. 

Inspektor Dariusz Nowak przedstawił projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do głosowania nad zaopiniowaniem projektu 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie własności 

nieruchomości gruntowej - działki nr 1986 i 1987 w Ostrowach nad Okszą. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

do zasobów mienia gminnego nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa, 

której dysponentem jest Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa. 

Inspektor Dariusz Nowak przedstawił projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do głosowania nad zaopiniowaniem projektu 

uchwały. 



Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie do 

zasobów mienia gminnego nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa, której 

dysponentem jest Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu 

użytkowego w Miedźnie. 

Inspektor Dariusz Nowak przedstawił projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do głosowania nad zaopiniowaniem projektu 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu 

użytkowego w Miedźnie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej w Miedźnie. 

Inspektor Dariusz Nowak przedstawił projekt uchwały. 

Radny Graj zapytał jak szeroka jest ta działka. 

Inspektor Nowak odpowiedział, że działka jest wąska. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do głosowania nad zaopiniowaniem 

projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej położonej w Miedźnie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

6. Sprawy różne. 

Spraw różnych brak. 

 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 



W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów w porządku obrad przewodnicząca Stobiecka 

podziękowała za udział i zakończyła posiedzenie komisji o godzinie 15.09.  

 

Przewodnicząca Komisji 

Ewelina Stobiecka 

 

 

Przygotował(a): Daria Piątek 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


